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Zápis  

z 17. zasedání Akademického senátu UHK dne 11. prosince 2024 

___________________________________________________________________________ 

 

Přítomni: dr. Lukáš Vízek, dr. Richard Thér, dr. Libuše Svobodová, dr. Mária Hromadová, doc. Jana Ondráková, dr. 

Jakub Toman, Mgr. Barbora Borůvková, Bc. Tereza Jelínková, Bc. Petra Skořepová,  

Připojeni online: dr. Rudolf Andrýs, Mgr. Jan Satranský, Barbora Motlová, Mgr. Jakub Helvich, Mgr. Veronika 

Skoupilová, doc. Josef Horálek, dr. Karel Mls, doc. Václav Bělík 

Omluveni: doc. Martin Šandera, doc. Martin Paleček, Bc. Anna Fliegerová, 

Nepřítomni: Lukáš Hromek, dr. Jiří Kos 

Hosté přítomni a připojeni online: doc. Jan Kříž, rektor, dr. Michal Strobach, prorektor, dr. Leona Stašová, 

prorektorka, prof. František Vaníček, prorektor, Ing. Aleš Klicnar, kvestor, dr. Pavla Dočekalová, doc. Zuzana 

Hromadová, Mgr. Dita Müllerová, dr. Nella Mlsová, děkanka PdF, doc. Iva Jedličková, Ing. Lenka Karalová, Ing. 

Eva Špalovská, Mgr. Klára Burianová, Ing. Eva Valentová, dr. Alena Myslivcová Fučíková, děkanka PřF, prof. Kamil 

Musílek, dr. Veronika Machková, Ing. Lenka Karalová, Mgr. Eva Hromková, doc. Filip Studnička, dr. Ondřej Benek, 

Ing. Marcela Hučíková, a další. 

 

Průběh jednání:  

Zasedání bylo svoláno podle čl. 8 (1) Jednacího řádu AS UHK. Zasedání zahájila a řídila předseda AS UHK dr. Lukáš 

Vízek; oznámil, že AS UHK má aktuálně 22 členů. Předseda informoval, že AS UHK je usnášeníschopný v celkovém 

počtu: 16 členů (KAP 9 a SK 7 členů).  

Program zasedání AS UHK byl navržen následovně:  

1) Strategie udržitelného rozvoje UHK do roku 2030 (předkládá Mgr. Michal Strobach, Ph.D., prorektor pro 

strategii, rozvoj a digitalizaci).  

2) Předložení zprávy o výsledcích hodnocení vzdělávací činnosti studenty (předkládá prof. PhDr. MgA. František 

Vaníček, PhD., prorektor pro studium a kvalitu).  

3) Financování rekonstrukce budovy PdF (předkládá Ing. Aleš Klicnar, kvestor).  

4) Veřejná zakázka na výběr strategického partnera v oblasti projektové přípravy areálu Kampus UHK (předkládá 

Ing. Aleš Klicnar, kvestor).  

5) Různé:  

               • Stav pojistné události (předkládá PharmDr. Rudolf Andrýs, Ph.D., člen AS UHK za AK). 

               • Dotazy k pokynu prorektora č. 04/2024 (předkládá PharmDr. Rudolf Andrýs, Ph.D., člen AS UHK za AK). 

 

Hlasování: pro 16, proti 0, zdržel se 0. 

 

Program 17. zasedání AS UHK byl schválen. 
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Bod 1. Strategie udržitelného rozvoje UHK do roku 2030 (předkládá Mgr. Michal Strobach, Ph.D., prorektor pro 

strategii, rozvoj a digitalizaci).  

Dr. Michal Strobach představil bod a zmínil, že strategii udržitelnosti vytvořili na základě rešerše činností, které 

realizovali v rámci projektů UNI Lead 1 a UNI Lead 2. Ve strategii není nic zásadně nového pro univerzitu, co by 

již nebylo obsaženo v ostatních strategických dokumentech. Základem dokumentu je pět pilířů (vzdělání a 

hodnota, věda a výzkum, řízení, infrastruktura, dialog a vnější vztahy), které se prolínají se strategickým záměrem, 

strategií výzkumné organizace a dalšími strategiemi, které jsou již schválené. Tento dokument je tedy vztažen 

k udržitelnosti jako takové. Záměrem bylo vytvořit samostatný dokument aplikovaný přímo na udržitelnost, aby 

byl naplněn závazek ve vztahu k povinnostem k projektu MPO. Dále zmínil, že materiál byl projednán jak 

Kolegiem rektora, tak Vědeckou radou UHK. 

 

Diskuze k tomuto bodu nebyla. 

 

Akademický senát UHK projednal Strategii udržitelného rozvoje UHK do roku 2030. 

 

Bod 2. Předložení zprávy o výsledcích hodnocení vzdělávací činnosti studenty (předkládá prof. PhDr. MgA. 

František Vaníček, PhD., prorektor pro studium a kvalitu).  

 

Předkládá prof. František Vaníček, prorektor pro studium a kvalitu, prezentuje dr. Pavla Dočekalová, manažerka 

kvality z Oddělení kvality a strategie UHK. 

 

Prof. Vaníček na začátek avizoval spuštění evaluací na tento semestr a krátce pohovořil o obdržených podnětech 

AS PdF na úpravu dotazníku. Dr. Dočekalová shrnula výsledky evaluací za letní semestr roku 2023/2024. 

Hodnocení se zúčastnilo celkem zhruba 23 % studujících. Celkem hodnocených předmětů bylo 64 % ze všech 

vyučovaných předmětů. Procento se však liší na jednotlivých fakultách. Připomínek bylo zaznamenáno přes 2 

tisíce, většina z nich byla anonymních, 204 z celkového počtu bylo podepsaných. Cílem těchto evaluací je zlepšení 

komunikace, aktualizace a rozšiřování výukových materiálů, úprava kreditové dotace. 

 

Diskuse k tomuto bodu nebyla. 

 

Akademický senát UHK projednal Zprávu o výsledcích hodnocení vzdělávací činnosti studenty v letním 

semestru akademického roku 2023/2024. 

 

Bod 3. Financování rekonstrukce budovy PdF (předkládá Ing. Aleš Klicnar, kvestor).  

Ing. Klicnar sdělil, že rekonstrukce budovy C (PdF) probíhá v rámci smlouvy a naplánovaného harmonogramu. 

Práce budou vrcholit v následujících měsících. Pro hlavního dodavatele by měla být stavba dokončena v květnu. 

Následně bude probíhat rekonstrukce a dovybavení interiéru. Nyní je vybrán dodavatel na interiér. Dále 

pokračoval předložením aktuálního stavu financování a spoluúčasti financování fakult. Výše nákladů, tedy 

zasmluvněné hodnoty jsou: 410 milionů Kč vč. DPH a 15.1 milionu Kč na interiér. Doměrky a změnové listy jsou 

hodnoty, které se od zasmluvněných hodnot liší na základě aktualizace částek během stavby. Předpokládaný 
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náklad je celkem ve výši 433 milionu Kč, výnosové krytí pak 364 milionu Kč díky dotaci od Královéhradeckého 

kraje, Statutárního města Hradec Králové, MŠMT a Památkového fondu. Vzniká rozdíl zhruba 70 milionů Kč. Tyto 

peníze půjdou z fondu univerzity. Ing. Klicnar dále zmínil dohodu, která vznikla před několika lety a jejím obsahem 

je kofinancování investičních akcí. Platí, že rektorát UHK platí 30 %, fakulta, které se stavba týká hradí 30 % a 

zbytek ostatní fakulty. Nad povinných 30 % se PdF rozhodla hradit i interiérové vybavení a přispět částkou 7,2 

milionů Kč.  

 

Proběhla diskuze ohledně spolufinancování PdF částkou 7,2 miliónů Kč. Výsledkem diskuze bylo, že PdF přislíbilo, 

že dostojí svých slibů a částku zaplatí.  

 

Akademický senát UHK projednal Financování rekonstrukce budovy Pedagogické fakulty UHK. 

 

Bod 4. Veřejná zakázka na výběr strategického partnera v oblasti projektové přípravy areálu Kampus UHK 

(předkládá Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 

Podle slov kvestora Ing. Klicnara je nutné, aby byla univerzita připravena na budoucí rekonstrukce. Univerzita 

nechala v minulosti vypracovat architektonickou urbanistickou studii, jak by rozvoj Kampusu UHK mohl vypadat. 

Kvestor však nechce tvořit zbytečné a drahé projekty, k jejichž realizaci nedojde. Dokumentace vznikají postupně. 

Aktuálně hledá dobrou formu, jak si najít kvalitního partnera, aby s ním univerzita uzavřela smlouvu a byly tak 

definovány konkrétní podmínky Smlouva bude vypracovaná na základě Mezinárodní smlouvy projektových 

dokumentací – bílá kniha Fidic 2017. Jedná se o složitou zakázku, která je vystavena na základě kalkulační matice. 

Plochy jsou rozděleny na základě účelů užití prostor. Vyčíslení těchto jednotlivých objemů slouží k nastavení 

stupně projektové dokumentace a vyčíslení předpokládané hodnoty investic. Předpokládaná hodnota veřejné 

zakázky je 280 milionu Kč. Výběr bude probíhat metodikou BVA. Již proběhly předběžné tržní konzultace, kdy 

univerzita vyzvala potenciální dodavatele. Ozvalo se 5 společností – projednali záměr a vyhodnocení. Ing. Klicnar 

sdělil, že tuto tématiku předložil Správní radě, která se vyjádřila kladně. Nyní prosí AS UHK o vyjádření.  

 

Z diskuze vzešel dotaz na jak dlouho má být smlouva uzavřená. Dotaz byl zodpovězen kvestorem, který sdělil, že 

smlouva bude uzavřena na dobu neurčitou a uvedl, že ve smlouvě budou ošetřeny i inflační doložky. 

 

Akademický senát UHK projednal Veřejnou zakázku na výběr strategického partnera v oblasti projektové 

přípravy areálu Kampus UHK. 

 

Bod 5. Různé  

 

               • Stav pojistné události (předkládá PharmDr. Rudolf Andrýs, Ph.D., člen AS UHK za AK)  

Dr. Andrýs nastínil havárii, zmínil poškození majetku a vznesl dotaz k řešení pojistné události, která se 

dle jeho slov řeší již přes půl roku. Táže se na aktuální stav a problematiku toku informací. Reaguje 

kvestor, který tvrdí, že komunikace s pojišťovnou nevázla a že reagovali na podněty pojišťovny co 

nejrychleji.  

 



4 

 

• Dotazy k pokynu prorektora č. 04/2024 (předkládá PharmDr. Rudolf Andrýs, Ph.D., člen AS UHK za AK). 

 Dr. Andrýs k tomuto bodu připravil prezentaci, u které byl však přerušen z důvodu nerelevance dotazů 

pro AS. Bylo doporučeno obrátit se v záležitosti na doc. Hanu Tomáškovou, prorektorku pro vědu, výzkum 

a transfer znalostí. 

 

Usnesení z jednání AS UHK: 

1. Akademický senát UHK projednal Strategii udržitelného rozvoje UHK do roku 2030. 

2. Akademický senát UHK projednal Zprávu o výsledcích hodnocení vzdělávací činnosti studenty v letním 

semestru akademického roku 2023/2024. 

3. Akademický senát UHK projednal Financování rekonstrukce budovy Pedagogické fakulty UHK. 

4. Akademický senát UHK projednal Veřejnou zakázku na výběr strategického partnera v oblasti 

projektové přípravy areálu Kampus UHK. 

O usnesení hlasovali členové akademického senátu; v okamžiku hlasování byl počet přítomných členů AS UHK: 

17. 

Hlasování: pro 17, proti 0, zdržel se 0  

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Plánovaný termín příštího zasedání AS UHK: 8. ledna 2025. 

 

 

V Hradci Králové dne 13. 12. 2024                                                    Mgr. Lukáš Vízek, Ph.D. 

Zapsala: Anna Kotková                        předseda AS UHK 

 

 


